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Když lidi nepozvu, zaručeně nepřijdou! To je prostinké. Jestliže je na své Discovery pozvu,
přijdou jen někteří.
Jednoduchá rovnice:

Čím více lidí vhodným způsobem pozveme, tím více jich obvykle přijde!

Proto se učíme zvát raději co nejvíc lidí. A zvláště těm, kdo přislíbili, pozvání citlivě
opakujeme. Nikoho netlačím. Pokud vidím zájem, prostě sdílím svoji radostnou zkušenost
s Discovery a s živým Ježíšem. Když zájem nevidím, dál se s nimi přátelsky bavím. Jen
v mezičase tu a tam znovu zkusím zmínit něco konkrétního, co jsme s přáteli v té Bibli četli;
pro ověření, jestli se na jejich straně něco změnilo což se tu a tam i stává!

Kdo skoupě rozsévá, bude také skoupě sklízet;
a kdo štědře rozsévá, bude také štědře sklízet.

2. Korintským 9,6

—044—

https://mostyklidem.cz/lekce/a14
https://mostyklidem.cz/lekce/a03
https://mostyklidem.cz/lekce/a03
https://mostyklidem.cz/lekce/c13

